



CANADA  
PRIVY COUNCIL • CONSEIL PRIVÉ

P.C. 2023-372  
April 28, 2023

Her Excellency the Governor General in Council,  
on the recommendation of the Minister of Justice, makes  
the annexed *Associate Judges (Federal Court) Regulations*  
under subsections 12(2) and (5) of the *Federal Courts Act*.

CERTIFIED TO BE A TRUE COPY—COPIE CERTIFIÉE CONFORME

A handwritten signature in red ink, appearing to be "J. H. A.", written in a cursive style.

CLERK OF THE PRIVY COUNCIL—GREFFIÈRE DU CONSEIL PRIVÉ



CANADA  
PRIVY COUNCIL • CONSEIL PRIVÉ

C.P. 2023-372  
28 avril 2023

Sur recommandation du ministre de la Justice  
et en vertu des paragraphes 12(2) et (5) de la *Loi sur les Cours  
fédérales*, Son Excellence la Gouverneure générale en conseil  
prend le *Règlement sur les juges adjoints (Cour fédérale)*,  
ci-après.

CERTIFIED TO BE A TRUE COPY—COPIE CERTIFIÉE CONFORME

CLERK OF THE PRIVY COUNCIL—GREFFIÈRE DU CONSEIL PRIVÉ

## **Associate Judges (Federal Court) Regulations**

### **Number of associate judges**

**1** For the purposes of subsection 12(2) of the *Federal Courts Act*, the number of associate judges that may be appointed under subsection 12(1) of that Act is fixed at nine.

### **Workload – supernumerary associate judges**

**2** For the purposes of subsection 12(5) of the *Federal Courts Act*, the workload of a supernumerary associate judge is fixed at a minimum of 50% of the workload of an associate judge.

### **Coming into force**

**3** These Regulations come into force on the day on which they are registered.

## **Règlement sur les juges adjoints (Cour fédérale)**

### **Nombre de juges adjoints**

**1** Pour l'application du paragraphe 12(2) de la *Loi sur les Cours fédérales*, le nombre de juges adjoints qui peut être nommés en vertu du paragraphe 12(1) de cette loi est fixé à neuf.

### **Charge de travail – juges adjoints surnuméraires**

**2** Pour l'application du paragraphe 12(5) de la *Loi sur les Cours fédérales*, la charge de travail des juges adjoints surnuméraires est fixée à au moins cinquante pour cent de celle des juges adjoints.

### **Entrée en vigueur**

**3** Le présent règlement entre en vigueur à la date de son enregistrement.